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Verksamhetsberättelse för Instruktörskommittéen 2024 
Kommittéordförande har varit Peter Wennerholm & Håkan Mårtensson som avgick innan 
höstterminen och Simon Böris tog över 

 
Allmänt 
Under året har kommittén haft 4st protokollförda sammankomster under 2024, där 
kursplanering, kurskompendier, utbildning, musik och övriga frågor behandlats. Personer från 
instruktörskommittén har varit engagerade i bl.a. att hålla ordinarie kurser, Pop Up och KTT 

 
Kommittén ansvarar för att klubbens musikutrustning är av god kvalitet och användarvänlig. Vi har 
varit behjälpliga i att ta fram ytterligare ny musik och då bland annat BW-musik. 
Musikanläggningen har uppdaterats och nya handsfree mikrofoner har installerats i bägge salarna 
 
I december hade vi ett möte med RF-SISU, "Motverka sexuella övergrepp inom idrotten", där 
instruktörer och andra förtroendevalda var inbjudna. 

 
Utbildning 
Steg 2 bugg har utförts i februari 

 
Kurser (vuxna och ungdom) 
Vi har nu genomfört ett år med ordinarie kursutbud, vi hade även Pop UP kurs parträning med 
olika instruktörer, teknikkurs, BW, smycka din bugg, dubbelbugg och KTT inför klubbtävlingen. 
Ungdomsgruppen och kurser rullar som den skall på torsdagar. 
Seniordansen ökar för varje termin 

 
Intensiv / helgkurser / workshops: 
Inga intensivkurser hölls 2024 

 
Pop-up-kurser 
TIT 
Privatlektioner 
Kurs på skattemyndighetn 

 
Verksamhetsplan och målsättning för 2025 
Focus under 2024 är vårt ordinarie kursutbud för att fortsätt  öka medlemsantalet i föreningen. 
Vi kommer att fortsätta med konceptet Pop UP kurser på torsdagar men också försöka få in mer 
intensivkurser, redan nu är det bokat TiT kurs den 27/1. Vi för ständigt en diskussion om att förädla 
och förändra vårt kursutbud efter G, F1, F2 och F3. 
 
Kursplanering och utvärdering av kurser och oss instruktörer, dansuppdatering, 
kompendieuppdatering och uppföljning görs som vanligt löpande under året. 

 
Ett ständigt pågående arbete är att hitta nya lämpliga instruktörer.  
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IK kommer fortsätta arbeta med sätt att hitta nya instruktörer till föreningen. Ett sätt att pröva på är 
att gå som meddansare på våra kurser och komma in i vår kursverksamhet, 
Man kan även anmäla sitt intresse att bli instruktör till Simon eller Mikeal T. 

 
Vi strävar också att man ska gå instruktörsutbildning innan man håller kurs. 

 
Vårt mål är att utveckla och utbilda oss så att vi hela tiden är uppdaterade och kan motsvara nya 
och befintliga medlemmars förväntningar och krav. 

 
Kommittén ser ständigt över kursutbudet och försöker i möjligaste mån vara en attraktiv aktör 
med bibehållen hög kvalitet. 
 

 
För instruktörskommittén 

 
 
 

Peter Wennerholm 
Håkan Mårtensson 
Simon Böris 
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Focus under 2024 är vårt ordinarie kursutbud för att fortsätt  öka medlemsantalet i föreningen. 
Vi kommer att fortsätta med konceptet Pop UP kurser på torsdagar men också försöka få in mer 
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Verksamhetsberättelse trivselkommitten  2024 
 
Trivselgruppen har under året ordnat fridans, varannan tisdag och varje söndag när det är 
kurser.  
Trivselgruppen och Cafégruppen har ordnat fridanserna ihop under 2024 
Trivselgruppen; Emma Ivarsson, kommittéordförande och Markus Ros 
Cafégruppen; Gull-Britt Svensson, kommittéordförande  
 
Tisdagsfridanser: 
På första fridansen hade vi tema nyår. Vi var ca 90 dansare som kom, vi bjöd på både cider 
och popcorn, lokalen var dekorerad med glitter, girlanger med “Happy new year” och ljus. 
 
Nästa tema var påsken, då bjöd vi på godis i stora påskägg och lokalen var pyntad med 
både påskpynt och påskris. 
 
Vi har även haft en hel del fridanser utan tema, där det bara är att dyka upp och dansa.  
Vårens fridanser låg mellan 70-90 besökare per gång, vilket är väldigt skoj.  
 
En gång under våren hade styrelsen en medlemskontroll av alla dansare som kom och det 
resulterade i några enstaka nya medlemmar. 
 
I mars publicerade vi på facebook och på hemsidan att dansarna fick önska låtar som dom 
ville ha på fridansen. Detta resulterade i, efter lite gallring, 50 nya låtar som har spelats 
under våren och hösten. 
 
Två fridanser på tisdagar blev inställda pga dubbelbokningar av lokalen. 
 
21 maj hade vi en extra fridans då vi firade att klubben fyllde 35 år. 110 dansare kom denna 
kväll när vi bjöd på prinsesstårta och dessutom spelade Rockstars för oss hela kvällen. Som 
en förfest för den riktiga festen i oktober.  
 
 
Under hösten har vi haft mellan 45-120 dansare på fridansen.  
 
I slutet av oktober, hade vi halloween som tema. Det var läskig musik i korridoren, lokalen 
var pyntad med massor av pumpor, spöken, spindelnät och läskiga figurer. Även många av 
dansarna var utklädda i läskiga utklädnader. 90 dansare kom denna kväll. 
 
10 december, på årets sista fridans hade vi tema jul och trubaduren Mathias “Crazy” Lager 
kom och spelade för oss. En uppskattad kväll med 120 dansare. Det bjöds på lussekatter, 
julmust och Cafe Baktakten hade hembakat som behövdes ätas upp. Många var julklädda 
kvällen till ära och lokalen var pyntad med glitter och pepparkaks-girlanger. På utsidan var 
det marschaller som var tända och i hallen spelades det julmusik. 
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Söndagsfridans: 

Söndagarna har varit välbesökta, både av kursare och dansare som kommer enbart för 
fridansen. Ser att det är färre besökare när det ordnas dans någon annanstans samma tid 
på söndagarna. Tycker mig se en ökning av dansare som inte går på kurser som kommer 
ner på söndagarna för att de också är på tisdagarna.  

Under hösten har klubben haft samarbete med West Coast Jitterbugs. Tre söndagar, under 
oktober, november och december har dansare från den dansklubben varit välkomna till vår 
fridans och dansa boogie woogie. Dessa söndagar har det spelats 1 bugg, 1 boogie woogie 
och en långsammare (fox) låt i följd.  

 

Generellt fridans: 

Vi har fortsatt att använda projektorn för att visa vilken låt som spelas just nu och de 
kommande 2 låtarna. Detta har varit mycket uppskattat. Även fortsatt med att ha en 
bakgrund för varje gång med info om fridansen, aktuellt på klubben eller info om nya kurser. 
Även detta har varit uppskattat. 

För fridansen på tisdagar har det funnits evenemang på facebook för varje fridans. 
Fridansen på söndagar har det funnits info om på hemsidan och facebook men inget enskilt 
evenemang på facebook.  

 

 

Emma Ivarsson 

Ordförande trivselkommiteen  

 

 

 

 

 

 

 

 

15



Verksamhetsplan Trivselgruppen 2025! 
Trivselgruppen kommer att fortsätta att arrangera fridans varje söndag när det är kurs och 
varannan tisdag.  

 
Söndagar mellan 18:30-19:50, mellan kurserna. Då spelas det varierad musik i Ada salen 
med en långsam och 2 snabbare låtar i följd.  
Tisdagar planeras det att ha fridans varannan tisdag, start 7 jan och sista innan sommaren 
13 maj. För att sedan starta upp igen till hösten när kurserna drar igång. 
 

Vi kommer att starta det nya året med tisdagsfridans 7 januari med att fira in det nya dans-
året. Vi kommer att ha tema glitter och glamour och bjuda på lite gott att smaska på.  
 
Under våren blir det fridans 9 gånger på tisdagar och 15 på söndagar och hösten hoppas vi 
få till 8 fridanser på tisdagar och 16 på söndagar.  
 
Vi planerar för olika teman på fridansen på tisdagar, minst 2 per halvår. Även att ha 
livemusik 1 gång per halvår. 
 
Vi hoppas att fler vill engagera sig i kommittén och göra fler trivselaktiviteter för våra 
medlemmar. Jag som ordförande stöttar gärna om det finns idéer hos någon/några, bara att 
höra av er! 
 

Emma Ivarsson 

Ordförande trivselkommiteen  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

16



 

17



Verksamhetsberättelse Festkommittén 2024 
Vårfest 23 mars 2024 

Festkommittén bestod av Johanna Larsson, Markus Ros, Carin Kvillborn och Gull-Britt Svensson. 

183 st anmälda medlemmar till festen som hölls i Donnums lokaler i Gamlestan.  

Vi åt tacobuffé och i pausen hade vi kaka och kaffe. Maten kom från Glada Kocken. Det var Callinaz 
som spelade. Vi hade lotteri med fina vinster.  

Jubileumsfest 12 oktober 2024 

Festkommittén bestod av Rose-Marie Landin Nilsen, Linda Wighall samt stöd av Giesela Magnusson.  

215 st anmälda medlemmar till festen som hölls på Clarion hotell Draken vid Järntorget. Vi startade 
insläppet kl 17:00 och styrelsemedlemmar skötte avprickningen samt välkomnandet till festen.  

Startade med mingel och fördrink samt försäljning av lotter. Lotteriet hade många fina priser, så som 
presentkort på privatlektion i dans, presentkort på två olika dansskors butiker, lampor, massage samt 
en övernattning på hotellet.  

Vi åt en tvårättersmiddag i restaurangen Vågen på hotellet. Den bestod av varmrätt och efterrätt. 
Varmrätten bestod av knäredskyckling med potatisfondant, jordärtkockspure, sallad på endive, 
picklad scharlottenlök och rödvinssås. Efterrätten var mjölkchokladbavaroaise med svart 
vinbärskompott, chokladbrownie, chokladkräm och dulceykräm samt svartvinbärsmaräng.  

Erik Koldemar var konferencier under middagen. Efter middagen var det dags att gå en trappa upp till 
vår danssal. Highlights spelade hela kvällen, dvs. från 20:00 till strax efter tolv.  

 

Rose-Marie Landin Nilsen 

Festkommitté ansvarig 2024 
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Tävlingskommittén Donnum Ferrum 

Verksamhetsberättelse 2024 
 
Tävlingsgruppens verksamhet under 2024 har fortgått som vanligt. Det har varit någorlunda 
samma antal par i tävlingskommittén under 2024 som under 2023. 
 
Träningar 
Flera tränare har under året anlitas baserat på önskemål från tävlingsdansare i början på 2024: 

 
● Veronika Lind 
● Jesper Boberg 
● Håkan Mårtensson 

 
Tävlingsgruppen har välkomnat flera par att prova på tävlingsträning efter initial 
kontakt/förfrågan, som sedermera anslutit permanent till tävlingsgruppen. 
 
Tävlingar och tävlingspar 
Under 2024 var totalt 15 olika par aktiva i Donnum Ferrums tävlingsgrupp. 
4 danspar var behöriga att representera, och representerade, Donnum Ferrum på SM i Skövde 
9-10 Maj 2024.  
 
Statistik för tävlingsdisciplinerna Bugg och Boogie Woogie: 

● Totalt 101 anmälningar till 22 tävlingar 
● Totala anmälningar Boogie Woogie 12 st  

 ●Resultat: 8 förstaplaceringar, 9 andraplaceringar, 7 tredjeplaceringar och 9 Donnum-par i 
finalheat på olika tävlingar (utöver pallplatser) 
 
Organisation 
Inga större organisationsförändringar har skett i tävlingskommittén under 2024.  
 
Den 30/11-24 anordnades Donnumstegen (nationella klasser) och Distriktmästerskapen för 
distrikten Västsvenska och Västergötland. Nästa Donnumstegen blir 29/3-25 och det kommer 
även bli en GP (Grand Prix) 8/11-25.  
 
Från och med januari 2023 tog Janni Söderberg posten som tillförordnad ordförande för 
tävlingskommittén, och röstades fram att vara ordförande för tävlingskommittén på årsmötet 
i mars 2023. Hon fortsatt även under 2024 och kommer köra 2025 också.  
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Verksamhetsplan 2024 
Målsättningen är att igen öka antalet par i TK så vi växer som grupp. Ett led i detta är att 
återigen arrangera klubbtävlingen 2025-03-08. 
Vi för även diskussioner i TK om att damma av konceptet träna med TK som kurser för 
föreningens medlemmar med målsättning att dom skall börja med tävlingsdans. Vi kommer 
under året fortsätta att ta in externa instruktörer, redan klart är Jesper Boberg och Veronika 
Lind för våren-25.  
 
 
Tävlingskommittén 
Donnum Ferrum 
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Verksamhetsplan för Donnum Ferrum 2025 

 
Övergripande plan för 2025 är att:  

 

Vi vill fortsätta att öka antalet aktiva medlemmar vilket är viktigt både för dansutvecklingen och för vår 
ekonomi.  

Styrelsen arbetar för att årligen säkerställa balansen mellan intäkter och kostnader och i enlighet med ideell 
verksamhet återföra allt eventuellt överskott i föreningens verksamhet så det gagnar medlemmarna. 

Avser att under 2025 fortsätta att skapa mervärde i vår verksamhet, öka engagemanget hos våra funktionärer 
och utveckla en starkare klubbkänsla. 

Kursledare och övriga funktionärer arbetar aktivt för att nya, och gamla, medlemmar alltid ska känna sig 
välkomna i klubben. 

Vi vill även få flera medlemmar att engagera sig i föreningen för att hjälpas åt att bedriva verksamheten. 

Vårt mål är att Donnum Ferrum åter etablera sig i våra medlemmars sociala liv framöver och vara den mest 
attraktiva dansklubben att träna, tävla för, umgås och inte minst socialdansa hos. 

Fokus för 2025 är att kunna erbjuda våra dansare en bredd av kursprogram och vidareutveckla vår 
kursverksamhet då vi har sett ett ökat intresse av vårt kursutbud under senaste året. 

Vår klubbtävling genomför vi under våren samt även planeras det in att ITT (Introduktion till tävling) / N 
(Nationell) samt även GP tävlingar genomföras under 2025 och 2026, mer information om detta kommer att 
presenteras längre fram. 

Föreningen har även som avsikt att fortsätta med att anordna våra populära medlemsfester 

Fridansen kommer vi även genomföra en del sociala aktiviteter för att bibehålla men även öka 
sammanhållningen inom klubben. Några tillfällen kommer även livemusik förekomma. 

Både den kortsiktiga och långsiktiga planen jobbar vi även med Svenska Dansportförbundet för 
beslutade ”Strategi 2030” av Svenska Danssportförbundet förbundsmöte med syfte för att främja och utveckla 
dans och danssport i Sverige. Den syftar till att skapa en hållbar och inkluderande framtid för danssporten i 
Sverige, där alla kan delta och utvecklas genom dans för att nå visionen DANS - rörelse hela livet.  

Det är: 

Strategiska områden 
Verksamhetsidé 
Vision 
Värdegrund 
 

Mycket av detta nämns redan i vår verksamhetsplan och flera delar drogs igång redan slutet av 2023 början 
2024, vill ni veta mera kontakta gärna oss, Mycket information finns även på Svenska Danssportförbundets 
hemsida 

 

 

Styrelsen, Donnum Ferrum 
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Budgetsammanställning 2025   

    

Intäkter   
Kursavgifter  440 000  
Tävlingsarrangemang  180 000 
Medlemsavgifter  85 000  
Kommunala och Statliga bidrag  1000  
Bingoalliansen bidrag   6000  
Fest medlemmar  167 000  
Tisdagsdans liveband  45 000 

   

  

 
844 000  

   
   
Kostnader   
Hyreskostnader  -218 000  
Trivselgruppen  -10 000  
Tävlingsarrangemang  -160 000 
Fest/evenemang medlemmar  -167 000  
SM  -30 000  
Inköp musik   -6 000 
Övriga föreningskostnader   -173 000  
Avgifter DSF  -40 000  
Tisdagsdans liveband  -40 000 

   
-844 000  
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Proposition 1 till Dansföreningen Donnum Ferrum årsmöte 250324 

Styrelsen föreslår för årsmötet att stadgarna under §2 Medlems 
skyldigheter och rättigheter ”Medlem” näst sista punkten •som är 
hedersmedlem är befriad från avgifter. Förtydligas till ”som är 
hedersmedlem är befriad från medlemsavgift”. 

Motivering: Styrelsen ser ingen anledning till att hedersmedlem inte skall 
betala för sina kurser, medlemsfester, jubileum eller andra arrangemang 
som föreningen arrangerar. 

2025-01-25 Göteborg 

Styrelsen i Dansföreningen Donnum Ferrum 
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Motion till årsmötet 2025: Alkoholfria fester 

Bakgrund: Vår dansförening arrangerar två gånger om året fester med liveband, mat och 

dans för både vuxna och ungdomar. Dessa evenemang är mycket uppskattade och bidrar till 

gemenskap och trivsel inom föreningen. För att säkerställa att alla medlemmar, oavsett 

ålder, kan delta och känna sig trygga, föreslår vi att föreningen inför alkoholfria fester. 

Förslag: Vi föreslår att föreningen beslutar att alla framtida fester eller andra arrangemang 

som arrangeras av föreningen ska vara alkoholfria. Detta innebär att ingen alkohol kommer 

att serveras eller tillåtas under dessa evenemang. 

Motivering: 

1. Inkludering: Alkoholfria fester gör det möjligt för alla medlemmar, inklusive 

ungdomar och de som av olika skäl väljer att inte dricka alkohol, att delta och känna 

sig bekväma. 

2. Säkerhet: Alkoholfria evenemang minskar risken för olyckor och oönskade incidenter, 

vilket bidrar till en tryggare miljö för alla deltagare. 

3. Hälsa: Genom att främja alkoholfria evenemang kan vi bidra till en hälsosammare 

livsstil och uppmuntra till positiva vanor inom föreningen. 

4. Fokus på dans och gemenskap: Utan alkohol kan vi lägga större fokus på det som är 

kärnan i våra fester – dansen, musiken och gemenskapen. 

5. Utbildning i att förebygga sexuella övergrepp: Under 2024 gick funktionärer i 

föreningen en utbildning i att förebygga sexuella övergrepp. Alkoholfria fester kan 

ytterligare stödja detta arbete genom att minska risken för situationer där övergrepp 

kan förekomma och skapa en tryggare miljö för alla deltagare. 

Vi hoppas att årsmötet kan stödja detta förslag och att vi tillsammans kan skapa en ännu 

bättre och mer inkluderande förening. 

Med vänliga hälsningar, 

Emma Ivarsson, ordförande i trivselgruppen och instruktör 

Rose-Marie Landin Nilsen, ordförande i festgruppen 

Markus Ros, funktionär i trivselgruppen 
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Styrelsen yrkar avslag på Motion 1 alkoholfria fester årsmötet DFE 2025 

 

Motivering: Föreningen följer RF stadgar och uppställda regler samt gällande lagstiftning kring 
alkohol och droger i föreningslivet. 

Föreningen har sen 2021 tagit beslut att i samband med våra vår/höstfester och Jubileumsfester 
inte ha någon egen försäljning av alkohol, utan det är upp till var och en själv och ansvar om man 
vill ta med alkoholhaltiga drycker till middagen. När vi hyr in oss på lokal som har alkoholtillstånd 
så står dom för detta och försäljning.  

Vi har också regel på våra fester då det kan finnas alkohol att man måste vara 18 år för att vara 
med. Är man under 18 år så får man vara med i målsmans sällskap, precis dom regler som gäller 
i övriga samhället. 
 
Vi tillåter ingen som helst alkohol eller droger på våra kurser och fridanser. 

Alla medlemmar har också ett ansvar att upplysa om det skulle ske något undantag från dessa 
regler och styrelsen tar tag i det direkt om så sker.  

Föreningen har inte fått till sig att någon har känt sig otrygg på någon av våra vår/höstfester eller 
Jubileumsfester. Om vi skall införa totalt stopp så anser föreningen att vi stoppar alla fester tills 
en ordentlig medlemsundersökning gjorts om vad föreningens medlemmar tycker i frågan. 

Föreningen vill självklart vi skall verka för en trygg miljö för samtliga medlemmar, och vi måste 
också se till åldersfördelningen i föreningen i våra beslut. 
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Motion till Donnum Ferrums årsmöte 2025

Inför PR-rollen igen.

Donnum syns extremt lite utanför de befintliga dans-kretsarna. Detta gör att upptagningen 
blir begränsad.

Starta upp PR igen och ge den personen mandat att marknadsföra klubben, och danserna vi 
representerar, för en bredare publik.

Skapa en budget och en arbetsbeskrivning för att ge förutsättningar för en bra 
marknadsföring. Personen som blir vald har fått klubbens förtroende och bör därför också ha 
styrelsens förtroende.

Detta kan ge en större mångfald i klubben som i dagsläget domineras av äldre. Vi behöver 
föryngra klubben och måste därför finnas där de yngre finns.
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Styrelsen yrkar avslag på Motion 2 Inför PR Roll Donnum Ferrum årsmöte 2025 

 

Motivering: Förhållandet har inte ändrats sen beslutet togs 2024 så styrelsens proposition sen 
dess kvarstår. 

Styrelsen har börjat ett projekt som Håkan Mårtensson håller i där vi vill engagera mer 
medlemmar att vara med i en grupp som tittar på hur vi skall profilera oss framöver och i vilka 
medier och plattformar därefter så tas en handlingsplan fram och vi tittar in på om föreningen 
skall sköta detta själva eller köpa tjänst. 

Föreningens PR är ett ansvarsområde för föreningen och inte en person eller ett företags. Om 
projektet utmynnar i att vi bör återinföra rollen så är föreningen i allra högsta grad för det. Dock 
då inte som en roll inskriven i stadgarna. 
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Proposition 1 till Dansföreningen Donnum Ferrum årsmöte 240323 

 

Styrelsen föreslår för årsmötet att stadgarna under §5 Ärenden vid 
årsmötet punkt 12 Val av: med underpunkt ”i” med texten ”ordförande till 
Sponsor / PR-kommittén” som har varit vilande sen årsmötet 2019 helt tas 
bort ur stadgarna. 

 

Motivering: Styrelsen har sen föreningen lade denna kommitté vilande sett 
att det fortfarande är en stor svårighet att få rena sponsorer till föreningen 
och någon som orkar dra i trådarna. Det är stor konkurrens med alla 
reklamplatser på andra medier som man väljer att sponsra och göra reklam 
på 
Och styrelsen jobbar kontinuerligt med att skaffa rabatter på olika ställen 
till föreningens medlemmar som en del av vårt styrelsearbete, så gör också 
vissa av våra kommittéer när tillfälle ges.   
Vi ser hellre att vi gör aktiviteter i samband med något vi gör för föreningens 
medlemmar tex fester, klubbtävlingar och nationella tävlingar.  
Där vi kommer ge ansvariga större frihet att jobba mer riktat mot den 
aktivitet de ansvarar för, med tydliga riktlinjer från föreningen. 

 

På årsmötet 2024-03-23 togs beslut att ta bort denna ur stadgarna, nu 
skall beslutas om att den skall tas bort helt ur stadgarna. Styrelsens 
förslag kvarstår. 

 

2025-01-25 Göteborg 
 

Styrelsen i Dansföreningen Donnum Ferrum 

  



VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL NY STYRELSE OCH 
MEDLEMSVALDA I DANSFÖRENINGEN DONNUM 
FERRUM FÖR 2025. 
 

Styrelse:  

Ordförande: Mikael Börjesson (Omval 1år)  

Ledamot 1: Annika Larsson (Omval 2år)  

Ledamot 2: Glenn Bernhardsson (Omval 2år)  

Ledamot 3: Kent-Olof Myhr (Omval 2år)  

Suppleant 1: Lasse Johansson (Omval 1år)  

Suppleant 2: Jeanette Niklasson (Omval 1år)  

Revisorer:  

Ylva Ahlqvist (1:e) (Omval 1år)  

Peder Thorén (2:e) (Omval 1år)  

Susanne Andersson (suppleant) (Omval 1år)  

Valberedningen:   

–  

Ordf. Tävlingskommittén:   

Janni Söderberg (Omval 1år)  

Ordf. Instruktörskommittén:  

Simon Böris (Nyval 1år)  

Ordf. cafékommittén:  

Gull-Britt Svensson (Omval 1år)  

Ordf. Fridans & Trivselkommitté:   

Emma Ivarsson (Omval 1år)  

Ordf. Festkommittén:   

Rose-Marie Landin Nilsen (Omval 1år) 
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